
Zhpisnica
z XV.-eho zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva konan6ho dfia 12 .aprila 2012

Predsedajrici Ing. Milan Lehocky, starosta obce privftal poslancov obecndho zastupitellstva
a pritomnfch hosti.
Predsedajtici kon5tatoval, Ze z celkov6ho podtu 9 poslancov je pritomnych 8, zasadnutie OZ je
uzn65ania schopn6.
Pritomni: vid' prezendnri listinu.
Nepritomny: J6n Markovics

Za zapisov atel' a z6pisnice bola zvolen6: No6mi iurioviiovi

Za overovttel'ov zdpisnice boli zvoleni : Ildik6 Kert6szovi
Alexander Lfirincz

Nrlvrhovi komisia bola schv6len6 v nasledovnom zloZeni: lng. Zoltin B6nyi
Ing. Tibor Lflrincz
Pataki Dezider

Program zasadnutia OZbol schv6leny .

Uznesenie i.149
lng. Zoltin B6nyi zbst:upca starostu vyhodnotil plnenie uzneseni zXIY zasadnutiaOZ
z 01.02.2012. uznesenia boli splnen6.
OZ v Kamenidnej
a/ Berie na vedomie
vyhodnotenie plnenia uznesenia zo XIV zasadnttiaOZ zo din01.02.2012
za uznesenie hlasovali: 8

Uznesenie i. 150
Ing. Milan Lehocky.- Jedn6 sa o verejn6 osvetlenie. IJutujem, ale Ing. Balla Peter sa nem6Ze
zfdastnit'na zasadnuti OZ, nakolko odcestoval. V5etci ste mohli preEitaf predloZeny
rozpodet Save Light na verejn6 osvetlenie
Ing. Iveta N6methov6 - predftala som analyzu. Chcela by som sa dozvediet' kolkorodnf
ziiruku.poskytujf na Ziarovky ? Citalasom, Ze cena obsahuje aj nrihradn6 Ziarovky v podte
30 kusov a vyhodnotiaci protokol. Ale aj zimtktt bolo by potrebn6 zahn.iut do zmluvy.
Celkov6 cena 22.000,- € obsahuje Ziarovky, niihradn6 Ziarovky aj protokol
Ing. Novilk Roland - podl'a mria Zivotnost' a zintka je celkom in6 vec. Nesedf ani l"-fpodet
rispory.
Ing. Iveta N6methovd - preStudovala som vSetky tri verzie. 2. verzia je najlep5ia 20 di 30 % -
nd zbloha je dobril , a mesadne l0 % - n6 spl6tky tieZ nie sri rysok6.. Podlla mojej mienky 2.
altemativ aj e naj lep5ia.
Kert6szov6Ildik6 - nie je mohnd nejako nastavit'tie Ziarovky , lebo svietia len pod stipom.?
Ing. Milan Lehockj - pllnujeme aj rekon5trukciu verejn6ho osvetlenia, teraztrymenime iba
Ziarovky, s tfm sporime elektrickf energiu . Bolo by potrebn6 vymenit' nielen Ziarovky, ale aj

telesd svietidiel.. Ked' budeme mat'moZnost' podrime aj Liadost o dot6ciu na rekon5trukciu
verejn6ho osvetlenia.
Ing. Novilk Roland - nerozumiem, ak celkov6 nriklady na verejn6 osvetlenie za minuly rok
boli 13.500,-€,tak ako vieme nasporit 13.000,-€?, ked'nasporimeT5%o elektrickej energie.
Ing. Iveta N6methov6 - to je iba te6ria, nedi sa presne rypoditat'.



Ing. Milan Lehockf - presne vtedy vieme vypoditat' risporu, ked' uZ budri vymenen6 Ziarovky

a tie nov6 budeme pouZivat'uZ cely rok.
Turedek Milan - na5a komisia schv6lila predloZeny rozpodet..

Ing. Iveta N6methov6 - na budrice zasadnutie treba lypracovat' n6vrh zmluvu, a po podpise

zmluvy m6Zu pracovat'.
Ing. Nov6k Roland - je potrebnl zabezpedit' aj verejn6 obstariivanie

Obecn6 zastupitefstvo
a/berie na vedomie
predloZeny rozpodet Save light na verejn6 osvetlenie
b/ ukladrl
Obecn6mu uradu zabezpedif uZ5iu verejnri srit'aZ s obstariivanfm a n6vrh zmluvy o dielo

s vit'azom verejnej sitaLe
za uznesenie hlasovali: 8

Uznesenie i. 151

Ing. Novilk Roland - na spolodnom zasadnuti komisif uvaZovali sme aj o predaji

aj o pren6jme budovy bfval6ho Obecndho riradu, ale podfa mojej mienky je ekonomickejSie

predat' ako prenajat'.
Ing. B6nyi Zoltin- podlia mria Obec nie je v takej zlej finandnej situ6cii, Ze by musela predat'

budovu byvaldho Oc0. feby sme mali dobru ponuku, tak rlno.

Pataki Dezider - v budove blival6ho obecn6ho uradu by sme mohli zaiadit dielfiu,
informoval som sa v Podniku na vyrobu obuvi RIEKER v Komiirne, d|vaji obciam Sit'

obuv - obyvatetom by prircabola dobrd - ale to neviem s a[fmi podmienkami. Tibor Beke

by nrim mohol podat'bliZ5ie inform6cie .o moZnostiach. Pri tychto nizkych cen6ch

nehnutellnosti, Skoda predat' budovu.
Ing. Novrik Roland -teraznrlm ukradli naftu zo strojov. O tylden do ....

Ing. Milan Lehocklf - strirLenie vyrie5ime - s kamerovjm syst6mom. K nov6mu obecndmu

uradu by sme museli stavat' halu na umiestnenie strojov. Pri byvalom obecnom urade je aj 50

6rovy stavebnli pozemok. Mali by sme podkat' s predajom budovy na vySSie ceny .

Ing. Ldrincz Tibor - ked' budova nebude potilivani, ani predan6 tak sa znidi. 1 mil. Sk sme

investovali na opralu- rekonStnrkciu strechy pred niekol'kymi rokmi.. Ked' chceme predaf je

potrebn6 vypracovat' malecky posudok, ohodnotit', ak6 je rcilnacena budovy. io sa tyka
strojov darmo je kamera, alebo oplotenie , v5ade kradnri Lelezo, v5etko do sa dii. Viem
z vlastnych skrisenosti. lJZtretirok chceme predat' administrativnu budol'u AD, ale st6le sme

nena5li v irtneho zituj emcl'l.

Ing. Milan Lehocky - ja by som nepredal, kfm n6jdeme z6ujemcu, m6Ze byt' tam kniZnica.

Ing. Novrik Roland - v tejto hospodrlrskej situ6cii reilna cena budovy je momentfulne nizka.

Ing. Iveta N6methov6 - budolu zaniilitr cenu ako je urEen6 v znaleckom posudku,

nemdZeme ani predat'.

Alexander Lorincz- m6Zeme podat'inzerciu do novin, ohfadne pren6jmu budovu. Musime

vydiv at, kym nepredrime.
Ing. Milan Lehockj -musime stanovit' aj podmienky pren5jmu.

Ing. Iveta N6methov6 - potrebujeme pevn6 cefly zapren6jom 500,- SK zam2 tj.rodne :
17,-€ + reLijn| nriklady.
Obecn6 zastupitelSstvo
a/ ukladi
Obecn6mu riradu zverejnit' zfumer pren6jmu budovy byval6ho OIIJ zatlichto podmienok:

Cena n6jmu 17,-Q, lm2 zarok + rcZljnd nriklady
b/ ukladi
Obecn6mu uradu vyhotovit' znalecky posudok pre pripadni predaj budovy
za tznesenie hlasovali : 8



Uznesenie i. 152
Ing. Milan Lehockj - bol zamnou tu prftomny Attila Sz6p, za fdelom vybudovania

SfAfgpARKU pre deti na bet6novej ploche v are6li MS. zo sponzorskych darov

a orgariztjeme aj dobrodinnir zitbav:u, a podali sme aj Ziadost' o dot6ciu

Ing. Nov6k Roland - rozPodet ?

Sz?p Attila - rozpodet je sfdast'ou projektu, okolo 5000,- €'

Kert6szov6Ildik6 - poifu mria nie je najlep5ie miesto, kv6li det'om. Nebude ruSit'prev6dzku

materskej Skoly.
Ing. Milan Lehocky - bude oplotenlf a bude mat'aj otvdraciu dobu.

Kert6szov6 Ildik6 - 31:eirltvts ie majetkom obce. Kto podal Ziadost' o dot6ciu - m6Ze aj inf
ako majitef pozemku?
tng. Milan iehockf --Ziadost' o dot6ciu - projekt podal TJ AGRO Kamenidnd'

S#p Attila - musi byt' oplotenli, aby nerozkradli. Bude mat' aj certifik6t, je vyroben;f z dteva,

budl bezpedny. , ale ako kaZdf Sport aj ten bude mat' svoje rizik6 . Prosim - Liadam od Vds

sfhlas Ei je to moin1 alebo nie.

Ing. B6nyi Zoltin- ja osobne podporujem .

Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej

a/ srihlasi
s vybudovanim Skateparku podlla predloZenej projektovej dokument6cie na parcele E. 10212

pre TJ AGRO Kamenidn6
b/ schvaltrje
oplotenie pirinovandho Skateparku naizemiMaterskej Skoly na parcele E.l02l2 z hl'adiska.,

bezpednosti deti v MS, s vyuZitim aj pripadnych sponzorskich darov prostrednictvom BU

obce Kamenidn6 respektive pokladne OcU.

za uznesenie hlasovali: 8

Uznesenie i. 153
Ing. Milan Lehocklf - vy5ka poplatku zatLivanie verejn6ho priestranstva- natrhovisku

ti-Cpre pred6vujri.i"t tpoi, s vyhl6senim20,1je veta. Bolo by dobr6 zmenit'

m!. fveta N6methov6 - VZN nem6Zeme len tak zmenit, treba pred schv6lenim na 15 dni

vyvesit' na uradnri tabullu. Treba vypracovat' nov6 VZN'
Ing. Milan Lehocky - m6j n6vrh 5,- € na 3 hodiny a 15,- € nad 3 hod,

Ing. Nov6k Roland - podl3a mia 15,- € nie je velia'

Turedek Milan - nad i trodirry 15,- € , nil nezabezpelime, nie je tam ani elektrina.

Obecn6 zastupitelSstvo v Kamenidnej

ukladi
Obecn6mu uradu vypracovat' VZN o miestnej dari za

miesto - v trvani do 3 hodin 5,00 € ,
- nad 3 hod 15,00 €

za uznesenie hlasovali: 8

Uznesenie i. 154

uZivanie priestranstva za predajn6

Ing. IvetaN6methov6 informovala pritomnfch s kontrolnou dinnost'ou HKO za

Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej

berie na vedomie
spr6vu o kontrolnej dinnosti HKO zarok2}ll
za tznesertie hlasovali : 8

Uznesenie i. 155
Ing. Iveta N6methov6 - prekontrolovala som Eerpanie poskytnutich dot,icii obcou. Ale ako

piiem vo svojej sprive su tam nedostatky Zmluvy vYltayel6 obcou neobsahujri ridel

poskytnutej doia.i", ani d6tum vyridtovania doticie. Treba ich doplnit'.

rok 201 1.



Ani Karate klub a ani Jednota ddchodcov nepodali vyridtovanie na predpfsanom tladive. TJ
AGRO nepredloZil v5etky fotok6pie dokladov. Vo svojej spriive opisujem v5etky nedostatky
tykajfcich sa vyridtovaniu dot6cii, ktor6 treba odstrrlnit'do 30.04.2012.
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
berie na vedomie
spriivu HKO o vysledku kontroly derpania poskytnutej dotdcie zrozpoltn obce Kamenidnd
ukladr[
Obecn6mu uradu doplnit'zmluvy o poskytnuti finandnych prostriedkov z vlastnych zdrojov
obce v zmysle predloZenej spriivy HKO
za rtzflesenie hlasovali : 8
Uznesenie i. 156
Ing. Iveta N6methovil - prekontrolovala som inventaizhcil majetku obce k 31.12.2011.
Inventilrne sripisy neobsahujri v5etky niileZitosti. Je potrebn6 porovniivat' skutodny stav
s ridtovnym stavom. Zistend Nedostatky uvediem presne vo svojej spr6ve.
Turedek Milan - uZ niekofkokrrit sme robili inventariziciu ale vZdy len na takych
inventumych sripisoch.
Obecn6 zastupitelstvo v Kamenidnej
berie na vedomie
sprdvu pre OZ o nilslednej finandnej kontroly t,. 3l20l2lHKO - lnventarizitcia majetku obce
k3l.r2.20rr
ukladi
Obecn6mu uradu odstr6nit'kontrolou zisten6 nedostatky podla sprrlvy HKO
Zodpovedni: Skrovanov6 Edita, Patajovitlrena, Magalovil Allbeta, Durdovidov6 No6mi
Termin: do 31.5.2012
za rtznesertie hlasovali : 8
Uznesenie i. 157
Ing. Milan Lehockf - MUDr. S6s a MUDr. Szaboovrl podali Ziadost' na vfmenu okien
a dveri. Dvere boli vymenen6 pred 4 - 5 rokmi.
Turedek Milan - ani sme nepliinovali, ani rozpodet neobsahuje financie na rekon5trukciu
OBZS.
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
berie na vedomie
Ziadost'lek6rov Mudr. Ladislava S6sa a Mudr. Eleon6ry Szab6ovej na vymenu okien a dveri
za tzneserie hlasovali : 8
Uznesenie i. 158
Ing. Milan Lehocky - rodidia podali Ziadost' o moderniz6ciu osvetlenia MS. Aj Ing. Balla
Peter bol so mnou poziet stav osvetlenia. Na budrice zasadnutie by ntlm mohol predloZit'
ponuku na opravu osvetlenia - vfmenu svietidiel.
Kert6szovii Ildik6 - v MS sri st6le star6 Ziarovky ?

Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
berie na vedomie
Ziadost' rodidov o modemiziiciu osvetlenia v materskej 5k6lke v Kamenidnej
za uzflesenie hlasovali : 8
Uznesenie i. 159
Ing. Milan Lehoc(f - aj vlani sme mali ponuku na odvoz elektroodpadu, ale t|firma doteraz
sa n6m nsozvala, nevedel som ich kontaktovat'
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
schval'uje
n6vrh zmluly METAL SERVIS Recycling s.r.o. na odvoz elektroodpadu z obce
za uznesenie hlasovali: 8



Uznesenie i. 160
Skrovanovl,Edita- ekon6mka - ridtor.rnidka obecn6ho uradu pre(italavyhodnotenie
rozpodtu ZS, MS, Sf a Sf zarckz}ll.
Obecn6 zastupitelstvo v Kamenidnej
berie na vedomie
vyhodnotenie rozpodtu ZS, SK, MS, SJ za rok 20l l
za vznesenie hlasovali : 8
Uznesenie i. 161
Ing. Milan Lehocky  oteraz sme nemali VZN na vyrub drevin.
Ing. Iveta N6methovd - zikon neZiada VZN na vyrub, ale ked' prokuratura pride na kontrolu
tak oni Ziadajt,
Obecnd zastupitefstvo v Kamenidnej
schval'uje
VZN d. 212012 o ochrane drevin a o vyd6vani srihlasu na vyrub drevin a krovitych porastov
za uzruesenie hlasovali : 8
INTERPELACIA
Ing. B6nyi Zoltin- upratovali sme v Balvanoch okolo bytovky a popri ceste. Moment6lne je
poriadok, ale dokedy vydrLito nevieme..
Ing. Milan Lehocky - bolo by potrebn€ pozbierat PET fla5e zvli$f , a ostatn6 smeti do
vel'k6ho kontajnera. Obyvatelia byovky mali n6doby na smeti, ale momentrilne uZ nikto
nem6. Podlla m6jho nizoru je potrebn6 tam umiestnit' vefky 1100 1 kontajner na smeti, aby
nemohli ani predaf ani ukradnrit'.
Kert6szov6 Ildik6 - uZ ukradli aj znak autobusovej zastdvky.
Ing. Milan Lehockf -20. aprila- v piatok zprileLitosti Dia zeme organizujeme brigiidu na
zbierarie smeti v katastri obce, budeme sadit'aj stromy a kvety
Ing. Novrik Roland - bolo vyhl6sen6, Ze smeti vo vreciach uloZen6 popri smetn'.fch n6dob
nebudri odn65an6 firmou ASA. Predo ? Poplatok zaodvoz je 16,-€.lbana jar zabezpedime
vel'kokapacitny kontajner. Obec je povinnri zabezpelit odvoz odpadu od obyvateliov.
Ing. Milan Lehocklf - moja rodina je 4 dlenn6, a stadi mi240l nridoba. JarvlfuSt zbierant
papier, PET fla5e - separujeme smeti a tak n6m stadi nridoba.
Ing. Noviik Roland - podfa Rokovacieho poriadku o kaZdom zasadnutf OZ musi byt'
vyhotoveny aj zvukovy zinnatn s diktaf6nom. Predo nie je ? A este chcel by som
pripomenrit', Ze zirpisnica predo nie je rozposlanii v5etlqfm poslancom, eSte pred podpisom
abykald! poslanec mohol doplnit' tam odzneld pripomienky, n6vrhy.
Ing. Milan Lehocklf - diktafon do momentillne milme k dispozicii je nekvalitny, zabezpedfme
kvalitnejSi.

Zapisala: Durd ovi d ovri

Overovatelia:: Ildik6 Kert6szovd
Alexander L6incz

V Kamenidnej, dia 01.05.2012

Lehock;fIng. Mil


